



## Estetika - SL BEAUTY

### RAHSIA SIPUT



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328

### RAHSIA SIPUT

Semua produk di dalam baris adalah tiada Parabens, minyak mineral atau Jeli petroleum. Aroma adalah percuma dari alergen yang memerlukan formula pengisytiharan dan nikel diuji.

#### **SIPUT bersih rahsia 2 in 1 toner muka pembersihan susu dan TONIK untuk lendir siput**

Emulsi menggerunkan untuk pembersihan kulit, kerana tekstur yang sangat ringan dan berkrim pada pH fisiologi. Kaya dengan bahan-bahan berharga siput rembesan ditapis (siput), minyak badam manis dan minyak avokado, ia adalah sesuai untuk semua jenis kulit.

**Bagaimana untuk menggunakan:** memohon pada kulit kering dari dahi, muka, leher dan décolleté.

Keluarkan lebih dengan SPAN atau kain kapas yang moistened dalam air panas aquifers.

**pakej:** sebotol 200 ml.

#### **SIPUT rahsia SERUM serum ke lendir siput**

Gel dengan tekstur cecair yang lembut dan ringan terima-kasih kepada kandungan tinggi berharga aktif bahan-bahan semulajadi seperti: sel stem rembesan siput yang ditapis (siput) dan beech melalui mereka antioksidan, ketika kering dan toning hartanah.

**Bagaimana untuk menggunakan:** memohon sejumlah kecil produk dengan urutan Pekeliling cahaya menegaskan pada mata dan bibir dan kemudian bergerak ke seluruh muka, leher dan décolleté. Ulangi pagi dan petang pada kulit bersih dan kering dengan sempurna.

**pakej:** botol 15 dan 30 ml.

#### **SIPUT rahsia TOPENG Topeng muka dalam krim siput**

Lembut topeng krim yang kaya dengan bahan-bahan aktif yang berharga termasuk siput rembesan ditapis (siput) dengan menenangkan, ketika Kering, antioksidan, Menganjalkan dan antiwrinkle, Calendula dan Aloe dikenali kerana sifat mereka menenangkan dan menenangkan, kaolin dan Glycyrrhetic asid tinggi pemutihan, melegakan dan pembersihan.

**arahan untuk menggunakan:** memohon lapisan pemurah pada muka, leher dan décolleté.

Bertolak pada 15 hingga 25 minit dari kemudian keluarkan dengan SPAN atau kain kapas

yang moistened dalam air panas aquifers lebihan produk.

**pembungkusan:** tiub 250 ml.

**Krim muka lendir siput siput rahsia KRIM**

Kosmetik dengan peratusan yang tinggi daripada ditapis rembesan Siput (siput) yang disebabkan oleh pemprosesan sejuk mengekalkan sifat-sifat luar biasa yang ia mengandungi. Rumusannya dan kaedah pemprosesan membuat krim ini unik dan indah, yang digunakan secara meluas untuk melawan, mencegah dan melegakan kesan besar, pelbagai kecacatan di muka dan badan.

**Bagaimana untuk menggunakan:** memohon pagi dan petang untuk kulit bersih, kering serta-merta selepas itu serum yang menyerap.

**pembungkusan:** tiub 150/30 ml.

**SIPUT Hyaluronic Gel mask lendir siput JALURONIC rahsia TOPENG**

Topeng ini datang dalam bentuk tudung di TNT, sangat hydrophilic, dalam bekas monodose. Kain yang direndam di dalam gel yang lembut penuh dengan lendir siput dan glyceric ekstrak daripada Ginseng. Kesan daripada topeng ini memperbaiki kulit muka dan leher, termasuk kontur mata dan bibir.

**Bagaimana untuk menggunakan:** guna tisu yang menyebabkan ia mematuhi dengan sempurna kulit muka dan leher dengan melakukan teknik-teknik sesuai occlusion. Biarkan selama 20 hingga 30 minit dari. Keluarkan topeng dan Pat sehingga lengkap penyerapan bahan aktif.

**pakej:** bungkus satu-dos.